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INTERPELACJA

Ponawiam prośbę o doświetlenie przejść dla pieszych. Jak wiadomo w naszym mieście jest 
wiele skrzyżowań, dróg rowerowych i jezdni, gdzie według prawa o ruchu drogowym pieszy, czy też 

rowerzysta przekraczając przejście mają pierwszeństwo, a rowerzysta nie jest zobowiązany do zejścia 

z roweru. Sytuacja ta stanowi duże zagrożenie wypadku, ponieważ w przypadku nieodświetlonego 

przejścia piesi jak i rowerzyści zauważani są praktycznie w ostatniej chwili. 

W imieniu mieszkańców Suwałk zwracam się z prośbą o wdrożenie przejść interaktywnych, co 
pozwoli zaoszczędzić koszty eksploatacji w porównaniu do standardowych oświetleń. 

uryn 

URZĄD MIEJSKI w SUWAŁKACH 
BIURO RADY MIEJSKIEJ 

WPŁ YNQŁ.O 

Daka~P, r~~ , 2 dpIs, , l , 


